
1(9) 

Kallelse / Inbjudan till årsmöte i Jägareförbundet 
Munkedal-Lysekils Jaktvårdskrets 

Fredag den 21:e februari kl 18:00 på Kynnefjälls Natur, 
Bråmarken  

 
 
Härmed kallas alla medlemmar i Munkedal – Lysekils jaktvårdskrets till årsmöte 
fredag den 21:e februari klockan 18:00.  
Plats: Kynnefjälls Natur, Bråmarken. 
 
Årsmöteshandlingarna kommer också att finnas tillgängliga på vår hemsida: 
https://krets.jagareforbundet.se/munkedallysekil/  
 
Årsmötesförhandlingarna börjar kl 18:00. Därefter serveras kaffe, smörgås och 
kaka för 100kr/person för de som beställt detta vid anmälan. 
 
Därefter kommer vår gästföreläsare Per “Bula” Kristoffersson att föreläsa om 
jakt och professionellt eftersök. Vi räknar med att detta kommer att starta c:a 19- 
19:15.  
 
Anmäl ditt deltagande till Annelie Lindkvist anneliemlindkvist@hotmail.com 
eller SMS till 073 541 21 81. 
 
Hjärtligt välkomna. 
 
Vi ser fram emot ett välbesökt årsmöte 
 
 
 
För styrelsen  
Claes Samré 
ordförande  
 
 
  

https://krets.jagareforbundet.se/munkedallysekil/
mailto:anneliemlindkvist@hotmail.com
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Dagordning Munkedal-Lysekils JVK 21/2 2025 

 

1. Fastställande av röstlängd. 
2. Val av årsmötesfunktionärer. 

a. Val av ordförande. 
b. Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera årsmötets protokoll.  
c. Anmälan om av styrelsen utsedd sekreterare.  

3. Fråga om årsmötet är stadgeenligt utlyst. 
4. Fastställande av dagordning.  
5. Styrelsens verksamhets- o förvaltningsberättelse. 
6. Revisorernas berättelse. 
7. Fastställande av balansräkning. 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
9. Val av styrelsens ordförande 
10. Val av styrelsens ledamöter. 
11. Val av två revisorer och två suppleanter. 
12. Val av 6st ombud och 3 suppleanter till länsföreningsstämman. 
13. Val av studieombud/Utbildning. 
14. Val av ungdomsansvarig/ungdomssektionen. 
15. Val av ledamöter i Skyttesektionen.  
16. Val av ledamöter i Hundsektionen. 
17. Val av ledamöter i Jakt- och Faunasektionen.  
18. Rovdjurssektionen. 
19. Val av ledamot och suppleant i kustjaktrådet.  
20. Val av materialansvarig.  
21. Val av marknadsföringssektion.  
22. Val av Jaktstigssektion.  
23. Val av valberedning.  
24. Verksamhetsplan för år 2025. 

a. Information om beslut angående arbetsordning för sektionerna 
25. Styrelsens förslag, inkomna motioner.  
26. Utdelning av gratifikationer.  
27. Bestämmande av sättet att kalla till nästa årsmöte och eventuellt extra möte.  
28. Övriga frågor som årsmötet beslutar att ta upp till behandling.  
29. Mötet avslutas 
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Verksamhetsberättelse 2024 
Styrelsen 
Styrelsen har bestått av: 

Claes Samré  ordförande 
Malin Magnusson sekreterare 
Annelie Lindkvist kassör 
Johan Hansson vice ordförande 
Oskar Johansson ledamot (1 år fyllnad för Börje Johansson) 
Emil Johansson ledamot 
Marcus Torén ledamot 
 

Styrelsen har haft 11 protokollförda möten och vid en del av mötena har enstaka 
styrelsemedlemmar deltagit digitalt i Teams. Under sommarhalvåret har vi träffats på 
Gadderöds skjutbana. Vid flera tillfällen har vi fått utnyttja Maskinos lokal i Munkedal för 
vilket vi är mycket tacksamma. 
 
Arbetet i styrelsen har förutom löpande ärenden fortsatt fokusera på att skapa rutiner för att 
underlätta arbetet. Till exempel gemensam tillgång till dokument i Dropbox och elektronisk 
signering av protokoll. 
 
 
Skytte  
 
Ordinarie skytte under vår och höst 2024 har fungerat bra även om det har varit en del 
driftstörningar elektroniska/mekaniska problem på älgbanan som har medfört kostnader i 
form av inköp av reservdelar. Vi hade en arbetsdag på våren där arbetet bestod av att 
iordningsställa inför öppning. Under våren var det en grupp på 8 personer som läste för 
jägarexamen. Utöver ordinarie skytte har det varit skytteträning inför jägarexamen både under 
vår och höst.  
 
Skyttesektionen har under året haft totalt 2 möten. Vid mötena har det planerats för hur vi ska 
lägga upp det med funktionärer samt kunnat utvärdera efteråt vad vi vill utveckla. Vi har även 
haft en arbetsdag då vi både förberett inför ordinarie skyttet, städat både i gropen och i 
bodarna samt stängt igen banan efter höstens skytte. Vi i skyttesektionen är en mycket aktiv 
men liten grupp, vi är för få funktionärer på banan. Vi har utökat med några nya funktionärer i 
gruppen vilket vi är glada för. 
 
Kretsen har köpt in ett VR/skyttesimulator. Planen är att kunna använda det på diverse 
evenemang som kretsen medverkar på eller arrangerar och även för jägarskolan.  
 
Meddela gärna till Malin Magnusson/skyttesektionen om ni är intresserade av att vara med 
och hjälpa till som funktionärer.  
  
//Malin Magnusson banansvarig 
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Ungdom 
 
Denna sektion har styrelsen haft hand om. Under 2024 blev klass 5 och klass 6 från 
Centrumskolan i Dingle bjudna på en dagstur med M/S Soten av Svenska Jägareförbundet 
Länsföreningen Västra Götaland Väst. Detta för att ungdomarna skulle få en ökad förståelse 
kring viltvård på kusten. Först bussresa till Kungshamn där vi gick på båten. Under turen 
ställdes det fram rökt sjöfågel (Skarv) på smörgåssnittar och pepparrotsröra, vilket var mycket 
uppskattat. Till lunch bjöds det på grillad korv. På båten var det lite olika stationer där man 
fick lära sig att snickra ihop en fågelholk, undervisning om olika former av jakt osv. Alla 
elever fick med sig var sin fågelholk och en kåsa hem.  
Med på båten var även Morgan Andersson, ordförande i Länsföreningen samt Janne Karlsson 
som tillsammans med Martin Hahne driver projekt riktat mot skolor och ungdomar. Även en 
reporter från Bohuslänningen var med på resan och det blev ett fint reportage om utflykten 
några dagar senare i tidningen. Den som stod för genomförandet av detta var Martin Hahne.  
 
Rovdjur 
 
Inget att rapportera. 
 
Hund 
Hundgruppen genomförde en spårkurs våren 2024 på Gadderöd. Detta skedde i samarbete 
med Bohuslän Dals taxklubb och Wachtelklubben. Kursen bestod av fem träningstillfällen. 
12 hundar/ekipage deltog. Kursen avslutades i början på juni där alla erbjöds ett spårprov. 
10 hundar från kursen deltog varav ca 75 % gick till pris. Totalt dömdes 15 hundar på provet 
på Gadderöd. Proven dömdes av domare från taxklubben. Samarbetet med BDTK fungerade 
som vanligt mycket bra. Dessvärre fick vi ej något deltagande hjälp från Wachtelklubben 
förutom ett stort engagemang från Torgny Dahlberg. I år genomfördes inte kursen med 
Studiefrämjandet utan BDTK administrerade anmälningar, kursavgifter mm. Detta fungerade 
mycket bra. Inför 2025 planeras en liknande kurs. Detta kommer att ske i samarbete med 
BDTK. Då det är mycket jobb med spårläggning och genomförande är det viktigt att fler 
engageras. Birgitta Johansson från BDTK är en nyckelperson och lägger ned ett stort 
engagemang för spårträning och är även spårdomare.  
Vid pennan Claes Hedlund Sammankallande i hundgruppen. 
 
Kustjakt 
 
Inget att rapportera. 
 
Utbildning 
En grupp har genomfört teoridelen för jägarexamen. Några av dessa har en del av sin 
uppskjutning kvar. Digitalt teoriprov har genomförts på skjutbanan under våren i och med att 
det nu finns uppkoppling med WiFi. 
 
Registrerade prov under 2024 var 22 teoriprov samt 1 högviltsprov. 
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Jaktstig 
 
Det anordnades en jaktstig den 1 maj 2024. Det startade 164 skyttar. Det erbjöds även 
insatsskjutning på den nya harbanan och lerduvor, där 41 skyttar sköt på haren och 15 skyttar 
sköt på lerduvor. 
 
På plats fanns Sven-Olof Olsson från Prekam, Brodalen som ställde ut diverse vapen samt 
annan utrustning. Servering fanns på plats under dagen. 
Stort tack till de 40-tal funktionärer som hjälpte till och gjorde det möjligt att genomföra årets 
jaktstig! 
Det anordnades även en jaktstig den 4 maj, för de funktionärer som deltog under jaktstigen, 
som tack för deras insats. Ett 15-tal funktionärer deltog och dagen avslutades med 
prisutdelning, korvgrillning och Torgny Dahlberg bjöd på god vildsvinskorv.  
 
För att kunna fortsätta genomföra jaktstigen så behövs det ytterligare funktionärer samt ny 
ansvarig/sammankallande för jaktstigen, då jag tyvärr inte har möjlighet att fortsätta. 
 
//Claes Samré jaktstigsansvarig  
 
Marknadsföring 
 
Marknadsföringssektionen var med på Rabbalshede marknad den 9 maj. Vi var fyra personer 
från styrelsen som stod och informerade, lämnade ut broschyrer, byggde fågelholkar med 
barnen samt bjöd på kaffe. Vi hade en fin utställningsmonter med diverse vilttroféer och NVR 
var representerat. Det blev en lyckad dag. 
Marknadsföringssektionen har ej haft några fysiska möten under 2024.  
 
 
Jakt och fauna  
Mail har skickats till vår fem älgskötselområden med uppmaning att älglagen även skall samla 
in och rapportera avskjutning av övrigt vilt. Responsen på detta har varit låg. Tyvärr fick vi 
inte till ett möte med älgskötselområdena under året. 
I ÄFO2 har Jägareförbundet fått även Riksjägarnas plats. Claes Samré ingår i ÄFO 2 på detta 
mandat. 
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Viltolyckor 
Under 2024 finns följande statistik för kretsen från NVR. 

 Munkedal Lysekil 

Rådjur 183 145 

Vildsvin 16 8 

Älg 11 7 

Lo 0 0 

Dov 3 0 

Kron 0 0 

Summa 213 160 

 
Utöver detta finns flera viltolyckor i Kville socken, men de rapporteras i Tanums kommun 
och kan inte enkelt särredovisas. 
 
Älgjakt i älgskötselområdena 
 
Inom våra fem älgskötselområden i kretsen har det till i mitten av januari rapporterats in 
följande avskjutning i älgdata för 2024/2025 års älgjakt: 32 vuxna och 18 kalvar, varav 16 
tjurar, 16 hondjur, 5 tjurkalvar, och 13 kvigkalvar. Någon eller några fler älgar har fällts i 
jaktlag utanför älgskötselområdena, men det är en försumbart liten del. 
Antal vuxna djur är dubbelt så många som föregående år, medan antalet kalvar ökat med 2.  
Kalvavskjutningen är 36%, vilket borde mana till eftertanke då den allmänna 
uppfattningen är att vi har en för ung älgstam med för låg reproduktion.  

 
 

Hensbacka 
Svarteborg-
Bärfendal 

 
Sörbygden 

 
Kville 

 
Stångenäs 

Tjur 9 0 5 2 0 

Hondjur 7 1 5 3 0 

Tjurkalv 3 0 2 0 0 

Kvigkal
v 11 2 0 0 0 

Totalt 
V+ K 16+ 14 1 + 2 10 + 2 5+ 0 0 + 0 
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Övrigt vilt 
Inrapportering av avskjutningen av övrigt vilt i Viltdata är låg i kretsen. Jägareförbundets 
målsättning är att alla kretsar skall nå över 40 % av arealen som täcks av 
avskjutningsrapportering.  
Munkedal- Lysekil nådde för jaktåret 2023/2024upp till 16,3%, vilket är en minskning med 
3,5 mot föregående år. Uppmaning till älgskötselområdena har skickats ut för att försöka 
påverka alla älgjaktlag att ansvara för inrapporteringen inom jaktlagets areal. Tyvärr är vi 
långt ifrån att nå någon större acceptans för detta. 
Under 2023/2024 har följande rapporterats in i viltdata från älgskötselområdena. 
Hensbacka ÄSO  4 jaktlag har rapporterat för 1861 ha 
Svarteborg-Bärfendal 17 jaktlag har rapporterat för 9337 ha 
Sörbygden  2 jaktlag har rapporterat för 1495 ha 
Kville  0 jaktlag har rapporterat för 0 ha 
Stångenäs  1 jaktlag har rapporterat för 1740 ha 
Sammanlagt har 14 433ha rapporterats av kretsens 98 155ha via älgjaktlag i 
älgskötselområdena. Vilket motsvarar 14,7% av kretsens areal. (Motsvarande siffror förra året 
var 16 195 ha 16,5%) 
Totalt finns avskjutningsrapport för 15 999 ha. Det innebär att avskjutningsrapport finns för 
1 566ha utom älgskötselområdena. Det är en minskning till hälften av föregående år. 
 
 
Ekonomi 
 
Kretsen har under 2024 gjort ett negativt resultat på 16 434,82 kronor. 
Det negativa resultatet beror i första hand på att vi har valt att investera i ett 
VR/skyttesimulator för 15 600 kronor. Tanken är att kunna använda det på diverse evenemang 
som kretsen arrangerar och även för jägarskolan. 
Även i år har våra intäkter minskat vilket vi behöver se över och försöka åtgärda.  
Kretsens fasta kostnader har ökat bland annat i samband med vår fiberinstallation på 
Gadderöd skjutbana. Fibern kommer underlätta för bland annat jägarexamen och deras 
digitala prov, betalning i samband med ordinarie skytte, olika kurser i svenska 
jägareförbundet- och studiefrämjandets regi. Vi har även inför jaktstigen genomfört en flytt av 
harbanan för insatsskjutningen, vilket medförde en del kostnader. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



Jägareförbundet
Munkedal-Lysekil

B a I a n s ra ppo rt 20 24-1 2 -3 1

Tillgångar
1910 Kassa
1930 Företagskonto Sparbanken Tanum
1940 Sparkonto Sparbanken Tanum

Summa tillgångar
Skulder

2010 Eget kapital
2019 Arets resultat
2499 Andra övriga kortfristiga skulder

Summa skulder och eget kapital

Arsredovisn ing 2024

Ing.balans Förändring Utg. Balans
4 500,00

36 568,57
178 624,45

-3 000,00
-16 787,18

4 777,36

1 500,00
19 781,39

183 401 ,81
219 693,02

233 911,28

-15 009,82 204 683,20

-14 218,26
-16 434,82

1425,00

219 693,02
-16 434,82

1425,00

233 911,28 -29 228,08 204 683,20

\
Resultatrapport 2024-01 -01 - 2024-1 2-31
lntäkter

3110 lntäkter Skjutbanan (Drift)
31 20 lntäkter Jägarexamen
3130 lntäkter Jaktstig
3150 lntäkter arrangemang
3900 Medlemsavgifter
3989 Övriga bidrag
8310 Ränteintäkter

Summa intäkter

Kostnader
41 10 Kostnader Skjutbanan (Drift)
4111 Kosntader Skjutbana (Förbättringar,
41 12 Kostnader Fiber Gadderöd
4120 Kostnader Jägarexamen
4130 Kostnader Jaktstig
41 40 Kostnader Arrangemang
4190 Kostnader Övriga

5841 Milersättning
6135 Försäkringar och Miljöavgifter
61 50 Kostnader Sammantråden
6570 Bankkostnader

Summa utgifter
Ärets resultat

2024 % av omsättn
48 702,00
11 250,00
44 625,00

4 018,22
15 000,00

1425,00
3 352,36

33,60/o

7,8%
30,8%

2,go/o

10,40/o

1,00/o

2,30/o

'|.28 372,58 88,7Vo

40 239,68
23 504,10

6 688,00
I290,00

32 604,97
1 903,65
1 500,00

7 485,00
I753,00

10 639,00
1 200,00

27,80/o

16,20/o

4,6%
6,4%

22,50/o

1,3%
1,0%
0,oo/o

5,2%
6,70/o

7,30/o

0,8%

) 144 807,40

-16 434,82

100,0%

-,|'1,30/o

Strömstad 2025-01-28 rev -28

Kent
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Revisions berätte lse för tide n L I t - 2024 till 3L I L2 - 2024

Undertecknade av Munkedals - Lysekils jaktvårdskrets valda revisorer får efter fullgjort uppdrag

avge följande berättelse.

Vi har tagit del av styrelsens arbete, samt gått igenom kretsens räkenskaper.

Revisionen har inte varit anledning till anmärkning beträffande styrelsens förvaltning av kretsens

verksamhet.

Med hänvisning till vad som ovan sagts föreslår vi att årsmötet beviljar full ansvarsfrihet för den tid
som berättelsen omfattar, samt att resultat och balansräkning fastställes.

Di2etezslL- Dingle 28lL-2025

CIap*Hd.fu'ndt
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VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL ÅRSMÖTET 2025-02-21 
 
STYRELSEN: 
Val på ett år: 
ORDFÖRANDE: 
 
 Omval av:   Claes Samré. 
 
LEDAMÖTER: 
  
Styrelseledamöter väljs normalt på två år: 
 
I tur att avgå:  Annelie Lindkvist, Johan Hansson och Oskar Johansson. 
Omval av:   Annelie Lindkvist och Johan Hansson. 
Nyval av:  Adam Svallingson. 
 
REVISORER OCH SUPPLEANTER: 
 
Omval av:   Kent Hed och Claes Hedlund. 
Suppleanter:  
Omval av:  Bert Karlsson och Magnus Blomstrand.   
Sammankallande:  Kent Hed. 
 
 
VAL AV 6 OMBUD OCH 3 SUPPLEANTER TILL LÄNSFÖRENINGSSTÄMMA: 
Utses av årsmötet. 

 
 
VAL AV SEKTIONMEDLEMMAR PÅ ETT ÅR: 

 
 
VAL AV STUDIEOMBUD/UTBILDNING: 
 
Omval av: Omval: Emil Johansson. 
 
VAL AV UNGDOMSANSVARIG/UNGDOMSSEKTIONEN: 
 
Nyval Oskar Samuelsson. 
 
VAL AV LEDAMÖTER I SKYTTESEKTIONEN: 
 
Skytte Gadderöd 
Omval: Malin Magnusson, Emil Johansson, Johan Hansson, Marcus Hansson, Emil 

Samré, Martin Nordholm, Marcus Torén, Göran Barth, Bert Karlsson, Magnus 
Hermansson, Claes Samré, Annelie Lindkvist, Ronny Holmberg och Mikael 
Sannevik. 

Nyval av: Kristian Höglind, Adam Svallingson och Erik Fernemar. 
Sammankallande/Ansvarig Skjutbanan: 
Omval av: Malin Magnusson. 
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VAL AV LEDAMÖTER I HUNDSEKTIONEN: 
 
Omval av: Claes Hedlund, Emil Johansson och Tony Edman, Torgny Dalberg, Birgitta 

Johansson och Tomas Åberg. 
Nyval av:  Kristian Höglind och Robert Axelsson. 
Sammankallande: Claes Hedlund/Robert Axelsson. 
 
VAL AV LEDARMÖTER I JAKT OCH FAUNASEKTIONEN: 
 
Omval av: Magnus Blomstrand. 
 
VAL AV LEDARMOT I ROVDJURSSEKTIONEN: 
  
Omval av: Tage Larsson.  
 
VAL AV LEDARMOT OCH SUPPLEANT TILL KUSTJAKTRÅDET: 
 
Omval av: Eiwe Isaksson. 
 
VAL AV MATERIALANSVARIG: 
 
                                                               
 
VAL AV MARKNADSFÖRINGSSEKTIONEN: 
 
Inga förslag ev att denna sektion hamnar under ungdom. 
 
VAL AV LEDAMÖTER I JAKTSTIGSEKTIONEN: 
 
Sammankallande/Ansvarig Jaktstigen. 
 
 
VAL AV VALBEREDNING: 
 

Valberedning väljs av årsmötet:  
Under året har valberedningen bestått av åtta ledamöter:  
Jan Magnusson, Leif Torstensson, Roger Sandblom, Ronny Hansson, Leif 
Andersson, Tage Larsson, Bert Karlsson och Rickard Lundqvist. 
Avböjer omval Leif Andersson. 
Sammankallande: Jan Magnusson. 
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